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... NAŠICH ŽIAKOV

základnú a najpodstatnejšiu otáz-
ku: „Čo ak sa to naše dieťa predsa 
len narodí zdravé?“ A som rada, 
že si túto otázku položili a že si to 
dieťatko nechali. Áno, je to s ním 
niekedy ťažké, náročné a veľmi 
veľmi náročné,  potrebuje, aby 
bol stále niekto s ním a vyžaduje 
si všetku pozornosť a všetku 
silu od rodičov, ale s láskou a 
trpezlivosťou sa to dá zvládnuť.
Myslím, že môžem s určitosťou 
povedať, že sme šťastní, šťastní, 
že máme Janíčka, že je súčasťou 
našej rodiny a že práve ON robí 
našu rodinu výnimočnou, pretože 
len vďaka nemu je naša rodina 
silná a šťastná .... Práve ON je TO, 
čo drží našu rodinu pokope a robí 
ju šťastnou. Vďaka nemu je náš 
dom plný smiechu a lásky...

ALŽBETKA

“Ked sa na vás usmeje, tak 

zrazu sa aj vy zacnete 

 usmievat. A to, ked vás 

príde objat, je to ten 

najkrajší pocit na svete.”
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